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RG - 0002.P.XLII.2018 

 
 

P R O T O K Ó Ł  NR XLII/2018 
z Sesji Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą  

w dniu 30 maja 2018 r. 
 
Punkt 1.   
Otwarcie Sesji. 
Punkt 2.  
Stwierdzenie quorum. 
Punkt 3.  
Przyjęcie porządku obrad. 
Punkt 4.  
Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji oraz odpowiedzi na interpelacje  i wnioski. 
Punkt 5.  
Informacja Przewodniczącego o pracy w okresie między sesjami. 
Punkt 6.  
Informacja Wójta o pracy w okresie między sesjami. 
Punkt 7.  
Informacja o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego oraz działalności Policji 
w Gminie Nowe Miasto nad Wartą w roku 2017- Przedstawiciel Policji. 
Punkt 8.  
Informacja w zakresie ochrony przeciwpożarowej oraz działalności jednostek                                 
OSP w Gminie Nowe Miasto nad Wartą w roku 2017- Przedstawiciel Straży 
Pożarnej. 
Punkt 9.  
Przyjęcie uchwały ws. zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu. 
Punkt 10.  
Przyjęcie uchwały ws. zmian w budżecie gminy w 2018 roku. 
Punkt 11.  
Przyjęcie uchwały ws. zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2018-2026.  
Punkt 12.  
Przyjęcie uchwały ws. nadania imienia Zespołowi Szkół w Chociczy. 
Punkt 13.  
Przyjęcie uchwały ws. wyrażenia zgody na sprzedaż lokali mieszkalnych 
stanowiących odrębne nieruchomości.  
Punkt 14.  
Interpelacje Radnych. 
Punkt 15.  
Wolne głosy i wnioski. 
Punkt 16.  
Zamknięcie sesji. 
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Ad 1) Otwarcie Sesji. 
Przewodniczący pan Waldemar Tomaszewski o godzinie 1500 otworzył XLII 

Sesję Rady Gminy i powitał Radnych, Sołtysów, władze gminy, prasę oraz 
zaproszonych gości. 
 
Ad 2) Stwierdzenie quorum. 
 Przewodniczący informował, że ustawowy skład Rady wynosi 15 Radnych, 
obecnych jest 10, w związku z powyższym podjęte uchwały będą prawomocne. 
 
Ad 3) Przyjęcie porządku obrad. 
 Radni przyjęli porządek obrad 9 głosami za, 0 głosów przeciwnych, 1 głos 
wstrzymujący. 
 
Ad 4) Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji oraz odpowiedzi na interpelacje                 
i wnioski. 
 W związku z brakiem uwag do protokołu z XL oraz XLI Sesji Przewodniczący 
zarządził głosowanie.  

 Protokół z XL Sesji został przyjęty 10 głosami za, 0 głosów przeciwnych,                         
0 głosów wstrzymujących. 

 Protokół z XLI Sesji został przyjęty 10 głosami za, 0 głosów przeciwnych,                         
0 głosów wstrzymujących. 

 
 Na salę posiedzenia przybył Radny Julian Janicki – skład Rady 11.  

 
Ad 5) Informacja Przewodniczącego o pracy w okresie między sesjami. 
 Przewodniczący informował, że dnia 12 kwietnia odbyła się sesja 
nadzwyczajna ws. zmiany uchwały dotyczącej postawienia pomnika na placu 700-
lecia w Nowym Mieście. Radni zdecydowali, że pomnik będzie stawiany, została 
podpisana umowa z panem który ten pomnik projektuje.  
 Poza tym Przewodniczący poinformował, że na początku maja pracowała 
komisja rewizyjna, zajęła się sprawozdaniem z wykonania budżetu za rok 2017, 
komisja złożyła już wniosek o absolutorium dla Wójta, opinie już zostały przez Izbę 
przygotowane i przesłane do Urzędu.  
 Przewodniczący informował, że zgodnie z art. 5a ust. 3 Organ wykonawczy 
jednostki samorządu terytorialnego, nie później niż do dnia 31 maja każdego roku, 
jest obowiązany przedłożyć organowi stanowiącemu jednostki samorządu 
terytorialnego oraz opublikować w Biuletynie Informacji Publicznej sprawozdanie                    
z realizacji programu współpracy z organizacjami pozarządowymi za rok poprzedni, 
pan Wójt tak też uczynił, sprawozdanie zostało przedłożone Przewodniczącemu jest 
też opublikowane na stronie Urzędu.   
 Na poprzedniej sesji była obecna pani Katarzyna Kaźmierczak Radna Sejmiku, 
która prosiła o złożenie pisma w temacie oświetlenia na ulicy Śremskiej w Chociczy. 
Przewodniczący też tak uczynił, Radna złożyła interpelację.  
 Na zakończenie Przewodniczący złożył podziękowanie dla byłej Pani 
Sekretarz Gabrieli Kosmali.  
 Podziękowania w imieniu sołtysów złożył też pan Wincenty Pawelczyk.   
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Ad 6) Informacja Wójta o pracy w okresie między sesjami. 
 Ze względu na obszerny porządek obrad Wójt proponował przejście do 
kolejnego punktu.  
   
Ad 7) Informacja o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego oraz 
działalności Policji w Gminie Nowe Miasto nad Wartą w roku 2017- 
Przedstawiciel Policji. 
 W punkcie tym głos zabrała I Zastępca Komendanta Powiatowego Policji                   
w Środzie Wielkopolskiej nadkom. Przemysław Dymarski, który szczegółowo 
omówił stan porządku i bezpieczeństwa publicznego oraz działalność Policji                       
w Gminie Nowe Miasto nad Wartą w roku 2017. 
 Po zakończeniu wypowiedzi pana Komendanta, Przewodniczący otworzył 
dyskusję.  

 Radny Juliusz Twardowski pytał czy zapis z kamery samochodowej jest 
dopuszczany w sprawie jako dowód, czy jest to legalne.  
 Pan Dymarski informował, że każdy materiał dostarczony Policji jest 
wykorzystywany i jest pomocny. (…) 

 Radny Jarosław Stawicki wyraził zdanie, że dobrze, że w Nowym Mieście  
funkcjonuje Posterunek Policji, bo do każdego zdarzenia, Policja przyjeżdża 
szybciej niż byłoby to ze Środy. Poza tym, zdaniem Radnego, Policję widać                 
w naszej gminie. Radny prosił o przybliżenie- na ile jest to możliwe- sprawy 
związanej z przywożeniem tytoniu do jednej z miejscowości w gm. Nowe 
Miasto.  
 Pan Komendant informował, że temat z Chromca jest „katalogowy”, 
jeżeli chodzi o rodzaj przestępczości. Sprawcy zakupują maszyny, która jest 
zakupiona poza granicami naszego kraju, zazwyczaj jest przywożona na nasz 
teren dochodzi do wynajęcia nieruchomości, ta maszyna ma za zadanie 
wyprodukować jak największe nakłady papierosów, towar przewożony  jest 
na zewnątrz. Jest to tak ogromny zysk, że miliardy podawane przez media są 
jak najbardziej prawdziwe. (…) do takich zadań specjalnych można działać na 
zasadzie operacyjnej, do tego powołana jest służba celna. 

 (…) 
 
Ad 8) Informacja w zakresie ochrony przeciwpożarowej oraz działalności 
jednostek OSP w Gminie Nowe Miasto nad Wartą w roku 2017- Przedstawiciel 
Straży Pożarnej. 
 W punkcie tym głos zabrał Zastępca Komendanta Powiatowego PSP                      
w Środzie Wlkp. mł. bryg. Maciej Kaczmarek, który omówił zakres ochrony 
przeciwpożarowej oraz działalność jednostek OSP w Gminie Nowe Miasto nad 
Wartą w roku 2017. 
 Po zakończeniu wypowiedzi pana Komendanta Przewodniczący otworzył 
dyskusję. 

 Radna Agnieszka Król pytała jak oceniane są gminne straże, które należą do 
systemu, czy są odpowiednio wyposażone.  
 Pan Komendant informował, że prezentacja była dowodem na to,                 
że Ochotnicze Straże Pożarne są oceniane bardzo dobrze, nie chodzi tutaj 
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tylko o samochody, ale i o wyszkolenie strażaków, którzy uczestniczą                      
w akcjach. Wiele do życzenia byłoby dla jednostek spoza systemu.       

 Radna Król informowała, że za chwilę będzie więcej pociągów czyli znacznie 
częściej będzie zamykany przejazd kolejowy w Chociczy, Radna pytała czy są 
podejmowane działania, aby tą zachodnią stronę gminy, zabezpieczyć w razie 
jakiegoś wypadku.  
 Pan Komendant informował, że w tym temacie jest wzmożona pomoc 
pomiędzy powiatami. Ta współpraca jest zawsze, na pewno w każde miejsce 
straż dotrze.  

 Radna Zofia Kędziora pytała kto ma wpływ na to, że jak jest kolizja na drodze 
to przyjeżdża 9 straży, a policja czy karetka po jednym aucie.  
 Pan Maciej Kaczmarek informował, że na działania PSP oraz Jednostek                    
z Krajowego Systemu Gaśniczego są określone procedury od wielu lat. 
Dyspozytor który wysyła ma procedurę, jeżeli dyspozytor dostaje suchą 
informację, że jest wypadek są 4 osoby, to w procedurze jest zapisana 
odpowiednia ilość samochodów strażackich do wysłania. Taka jest procedura, 
jest ona wdrażana od kilku lat i jest ona przestrzegana i to bardzo surowo 
przez przełożonych.  
(…)   

 Przewodniczący ogłosił 10 min. przerwę.  
 Salę posiedzenia opuścił Radny Jarosław Stawicki. 
 Na salę obrad przybyła Radna Izabela Szczepaniak- stan Rady 11. 

 
Ad 9) Przyjęcie uchwały ws. zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu 
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu. 
 Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, który informował,                             
że w latach 2018 – 2019 planuje się zrealizować zadanie inwestycyjne pod nazwą 
„Modernizacja i Rozbudowa istniejącej oczyszczalni ścieków w Boguszynie”.                     
Na wymienione przedsięwzięcie brak jest pokrycia w planowanych dochodach 
Gminy. Realizacja tej inwestycji wymaga zatem zaciągnięcia pożyczki                                          
z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu. 
Będzie to pożyczka w wys. 5 200 000,00 w tym:  
- w roku 2018 do kwoty 2 687 228,00 zł; 
- w roku 2019 do kwoty 2 512 772,00 zł. 
Następnie Przewodniczący otworzył dyskusję. 

 Radny Artur Borkowski pytał na co nam te pieniądze wystarczą, czy jakieś 
działania będą teraz podjęte, aby je opłacić z pierwszej transzy. 
 Pani Elżbieta Mnich informowała, że przyszło już pismo, że najpierw 
aby w ogóle podpisać umowę należy dać uchwałę Rady o wyrażeniu zgody, 
następnie należy mieć opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej, że gmina 
może zaciągnąć pożyczkę bo jest w stanie z dochodów ją spłacać.                  
Następnie idzie dokumentacja przetargowa, oraz zaświadczenia, że opłacamy 
składki i nie zalegamy z płatnościami, kolejno opłaty za środowisko,                          
że wszystko jest na bieżąco regulowane, trwa to około miesiąca, zanim                      
te wszystkie pisma instytucje wydadzą (…) Pani Mnich informowała,                       
że dopiero w 2026 roku możemy wnioskować o umorzenie, trzeba tylko 
pamiętać, aby nie zapłacić ostatniej raty. Trzeba tutaj pilnować terminowości, 
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spłat rat oraz odsetek i nie płacić ostatniej raty. Podpisanie umowy nastąpi 
dopiero jak Wojewódzki Fundusz będzie miał wszystkie dokumenty 
dostarczone.     

 W związku z brakiem pytań Przewodniczący przeszedł do głosowania.  
Za podjęciem uchwały opowiedziało się 9 Radnych, 0 głosów przeciwnych, 2 głosy 
wstrzymujące.  

 Uchwała Nr XLII/237/2018 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia                             
30 maja 2018 r., stanowi załącznik do protokołu. 

 
Ad 10)Przyjęcie uchwały ws. zmian w budżecie gminy w 2018 roku. 
 Projekt uchwały omówiła pani Elżbieta Mnich Skarbnik Gminy, następnie 
Przewodniczący otworzył dyskusję.  

 Radny Marek Mroziński informował, że w zeszłym tygodniu była 
prowadzona dyskusja nt. podwyżek dla pracowników niepedagogicznych                  
w szkołach, a dzisiaj na sesji Rada dowiaduje się, że Dyrektorzy poskładali 
dodatkowe wnioski na kolejne pieniądze i zostały one uwzględnione                            
oraz zabezpieczone. Radny dodał, że sami mówimy że oświata jest naszym 
największym obciążeniem,  a tutaj dajemy na każdy wniosek. Poza tym Radny 
poinformował, że należy spojrzeć na Dyrektora ZS w Nowym Mieście, pan 
Nowakowski nigdy o nic nie prosi, jest gospodarny, a wszystko                        
co wykonują odbywa się własnymi siłami. Radny gratulował gospodarności 
panu Dyrektorowi i poinformował, że będzie przeciwny zmianom                              
w budżecie, bo na początku roku było ponad dwa miliony nadwyżki i zamiast 
zabezpieczyć te pieniądze na budowę oczyszczalni to zostały one wydane.  
 Pani Mnich informowała, że na komisji też się dziwiła, że Radni dają na 
te podwyżki bo nie było to w planie, dla pani Skarbnik było to rozdawnictwo. 
Była także rozmowa o tym, że są pewne rzeczy do zrobienia w szkołach 
których nie można odłożyć i było mówione, że w poniedziałek do południa 
mają być pisma, żeby pani Skarbnik zdążyła to zrobić.    
 Radny Mroziński informował, że absolutnie nie ma pretensji do Pani 
Skarbnik, Radny zdumiony jest, że Rada tak łatwo rozdaje pieniądze.  

 Pan Wincenty Pawelczyk informował, że faktycznie na komisji taka kwota nie 
padła ani razu, dla Radnego też jest ona zaskoczeniem.  

 Radna Agnieszka Król informowała, że jest za podwyżkami jest jak 
najbardziej, ale rozumie, że problemem jest kwota zabezpieczona na remonty 
szkół. Radna informowała, że też jest przeciwna wprowadzaniu tych 
pieniędzy od tak sobie, ale była taka sytuacja, że dyrektorzy mieli wskazać 
rzeczy do zrobienia w szkołach te priorytetowe i analizując to co zostało 
dzisiaj wprowadzone do budżetu nie są to rzeczy takie najdroższe. (…) 
Zdaniem Radnej wszystkie te rzeczy wprowadzone do budżetu                                 
są uzasadnione, Radna dodała, że faktycznie też nie słyszała o tych 
wnioskach, oraz że jest to ostatni moment na wprowadzenie tych wniosków.  

 Radna Zofia Kędziora informowała, że o wnioskach szkół na komisji nie było 
mowy.    
(…)   
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 Radny Borkowski proponował, żeby we wrześniu zorganizować spotkanie, 
usiąść do wniosków wraz z Dyrektorami i pewne rzeczy ustalić, tak jak było 
to praktykowane w poprzednich latach. 

 Radny Mroziński pytał Dyrektora ZS w Nowym Mieście z czego wynika jego 
tak dobra gospodarność, być może z wypracowanych dochodów z hali 
sportowej.  
 Pan Piotr Nowakowski poinformował, że hala widowiskowo-sportowa 
pracuje inaczej w okresie zimowym i inaczej w okresie letnim. Niewątpliwie 
dodatkowe dochody są z obozów, ale nie jest tak łatwo ustalić dochód 
ponieważ są też koszty związane z energią itp. Pan Dyrektor dodał, że wiele 
rzeczy w szkole wykonywane jest własnymi siłami, w ubiegłym roku były 
malowane dwie sale, prace wykonane zostały bez angażowania zewnętrznych 
firm. Łazienki już były wykonane przy wielkiej pomocy pana Radnego 
Zacharyasza. Przy wielu pracach pomagają mieszkańcy, szkoła ponosi tylko 
koszty zakupu materiału. Poza tym każde pieniądze są oszczędzane, są 
odkładane, na każdy większy remont te środki muszą być gromadzone. (…)  

 Radny Juliusz Twardowski wyraził zdanie, że również jest pełen uznania dla 
działań Dyrektora, dobrze wiemy, że da się pewne środki pozyskać, na 
drobne bieżące naprawy, tylko przy tym trzeba się napracować. Ale dzięki 
temu Rada ma kolokwialnie mówiąc jedną szkołę z głowy. Radny dodał, że 
tak samo jak Radnego Mrozińskiego kwoty bardzo zaskoczyły.  
 Pani Skarbnik informowała Radnych, że wszystkie przesunięcia 
odbywają się razem, tzn. nie ma wyodrębnione, że tej szkole tyle przesuwamy 
tyle, a tej tyle, przesunięcia odbywają się razem dla wszystkich szkół. Plan po 
zmianie jest dla jednej szkoły, ale plan przed zmianą jest dla wszystkich 
łącznie.  

 W związku z brakiem dalszych pytań pan Tomaszewski przeszedł                                  
do głosowania.  
Za podjęciem uchwały opowiedziało się 8 Radnych, 1 głos przeciwny, 2 głosy 
wstrzymujące.  

 Uchwała Nr XLII/238/2018 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia                             
30 maja 2018 r., stanowi załącznik do protokołu. 

 
Ad 11) Przyjęcie uchwały ws. zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 
2018-2026. 
 Projekt uchwały omówiła pani Elżbieta Mnich Skarbnik Gminy, następnie 
Przewodniczący otworzył dyskusję.  
 W związku z brakiem pytań przeszedł do głosowania.  
Za podjęciem uchwały opowiedziało się 8 Radnych, 1 głos przeciwny, 2 głosy 
wstrzymujące.  

 Uchwała Nr XLII/239/2018 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia                             
30 maja 2018 r., stanowi załącznik do protokołu. 

  
Ad 12) Przyjęcie uchwały ws. nadania imienia Zespołowi Szkół w Chociczy. 
 Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, który informował, że Rada 
Pedagogiczna, Rada Rodziców oraz Samorząd Uczniowski Zespołu Szkół                              
w Chociczy- w którego  skład wchodzi Szkoła Podstawowa oraz Przedszkole- 
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zwróciły się z wnioskiem o nadanie imienia Jana Pawła II, wskazując, że do tej pory 
imię posiadało tylko gimnazjum. Jednak wielkie uroczystości związane z Patronem 
obchodzili wszyscy uczniowie zespołu. Także młodsi czcili pamięć Jana Pawła II, 
uczestnicząc w poświęconych Papieżowi akademiach oraz konkursach.  Zgodnie                 
z rozporządzeniem MEN w sprawie szczegółowej organizacji publicznych szkół                   
i publicznych przedszkoli imię nadaje organ prowadzący szkołę na wniosek Rady 
Pedagogicznej, Rady Rodziców i Samorządu Uczniowskiego. Następnie 
Przewodniczący otworzył dyskusję, w związku z brakiem pytań przeszedł                           
do głosowania.  
Za podjęciem uchwały opowiedziało się 11 Radnych, 0 głosów przeciwnych,                         
0 głosów wstrzymujących.  

 Uchwała Nr XLII/240/2018 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia                             
30 maja 2018 r., stanowi załącznik do protokołu. 

 
Ad 13) Przyjęcie uchwały ws. wyrażenia zgody na sprzedaż lokali mieszkalnych 
stanowiących odrębne nieruchomości.  
 Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, następnie otworzył dyskusję.  
 W związku z brakiem pytań przeszedł do głosowania.  
Za podjęciem uchwały opowiedziało się 11 Radnych, 0 głosów przeciwnych,                            
0 głosów wstrzymujących.  

 Uchwała Nr XLII/240/2018 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia                             
30 maja 2018 r., stanowi załącznik do protokołu. 

 
Ad 14) Interpelacje Radnych. 
 Przewodniczący poinformował, że interpelacje nie wpłynęły w związku                      
z czym przeszedł do punktu kolejnego. 
 
Ad 15) Wolne głosy i wnioski. 

 Radny Juliusz Twardowski pytał co się dzieje z lampami do Komorzy, czy one 
zostaną uruchomione.  
 Wójt zawiadomił Radnego, że taka sama sytuacja jest z naszymi 
lampami, to jest procedura, wszystko wymaga terminów.  

 Radny Artur Borkowski informował, że w Środzie Wlkp. były 
przeprowadzone konsultacje w sprawie drogi S-11, Radny był wraz z Panem 
Wincentym Pawelczykiem, przedstawione zostały trzy warianty. Radny 
proponował, aby przeprowadzić także konsultacje z mieszkańcami Komorzy, 
gdyż droga będzie przebiegała właśnie w pobliżu tej miejscowości.  

 Radna Agnieszka Król pytała co dalej z remontem drogi na ulicy Łąkowej. 
 Wójt poinformował, że będzie kolejny, trzeci już przetarg.  

 Radny Marek Mroziński pytał czy w sytuacji gdy nie wszyscy mieszkańcy 
chcą wykupić mieszkania komunalnej to czy pozostałym, chętnym na wykup, 
mieszkania będą sprzedawane.  
 Wójt informował, że najpierw sprzedawane są mieszkania w których 
wszyscy lokatorzy chcą wykupić. 
Pani Mnich dodała, że dobrze byłoby gdyby wszyscy wykupili, tym bardziej 
że jest to duża bonifikata- 95%.  
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 Radna Zofia Kędziora pytała czy to 150 tys. zł jest zabezpieczone na pomnik 
na placu 700-lecia czy gmina ma wiedzę ile to będzie kosztowało.  
 Pani Skarbnik informowała, że planowane było 150 tys. zł                                   
i zdecydowano, że nie ruszymy tych 150 tys. zł mimo, że zabezpieczyliśmy 40 
tys. zł na rewitalizację. Projekt jest przygotowywany. 
 Wójt wyraził zdanie, że jak jest zabezpieczone 150 tys. zł to nie znaczy, 
że musimy to wydać, pomnik jest projektowany jak będzie gotowy                             
to będziemy mieli wiedzę jakie są to kwoty.  

 Sołtys Sołectwa Klęka pan Grzegorz Gogulski pytał czy są przygotowane 
dokumenty na rewitalizację parku w Klęce. 
 Wójt informował, że dokumenty już zostały wysłane. Pani Mnich 
dodała, że jest już w Urzędzie odpowiedź, że wniosek jest na liście, która daje 
możliwość zakwalifikowania się, nie ma odpowiedzi jeszcze konkretnej. 
Gmina miała umowę z kosztorysem ile to będzie kosztowało, projektant to 
zrobił, za to było zapłacone w maju, więc to już jest załatwione. Ale na tej 
liście jesteśmy, czekamy tylko za odpowiedzią czy te pieniądze zostaną 
przyznane. Na chwilę obecną pieniądze są zaplanowane ze środków 
własnych, bo jak dostaniemy z funduszu to nam zostaną własne zwolnione, 
ale teraz musiały być zaplanowane bo pieniądze otrzymamy po wykonaniu 
pewnej części, więc gmina nie mogłaby podejść ani do przetargu ani do 
podpisani umowy nie mając zabezpieczonych środków.   

 Radna Kędziora pytała czy mamy uregulowany stan prawny drogi 
dojazdowej do oczyszczalni, którą zamierzamy budować.   
 Wójt informował, że grunty były przejmowane od PGR-u, było                             
to mierzone i sprawdzone, bo część była też przejmowana od agencji, dojazd 
jest do oczyszczalni bo działka jest wydzielona.  

 Pan Gogulski informował, że właściciele działek w Klęce przy skrzyżowaniu 
planują to sprzedać i Sołtys obawia się o ścieżkę rowerową, która przy tych 
działkach się znajduje.   
 Wójt informował Sołtysa, że jak był pomysł na ścieżkę rowerową to nie 
było gdzie jej budować, co będzie dalej to się okaże, ale mocny naciska jest ze 
strony sieci sklepów Dino, którzy mogą te ziemię kupić.  

 Na zakończenie Przewodniczący pytał Wójta czy Wody Polskie zatwierdziły 
stawki za wodę i ścieki, Pan Tomaszewski pytał na jakim poziome one będą.  
 Wójt informował, że stawki są zatwierdzone i pozostają te które mamy.   

 
Ad 16) Zamknięcie sesji. 
 O godzinie 2000 Przewodniczący zamknął XLII Sesję Rady Gminy. 
  
Protokołowała                 Zatwierdził 
Podinspektor ds. Rady Gminy      Przewodniczący Rady 
Julita Ciarcińska-Wachowiak      /-/ Waldemar Tomaszewski 


